
             ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
      CONSILIUL LOCAL
                                                                   PROCES VERBAL

        Încheiat astăzi, 26.04.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş prin Dispoziţia nr. 323/20.04.2023 a Primarului municipiului Caransebeş, prin care se 
propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data de 
26.04.2023.
        În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(1) si art.134, alin.(1), lit.a), alin.(2), convocarea 
Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului municipiului Caransebeş, precizându-se 
data, ora, locul desfăşurării şedinţeisi proiectul ordinii de zi a acesteia.
Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin mass-media 
locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.
          La şedinţă participă Primarul municipiului Caransebes,  Secretarul General al municipiului 
Caransebeş, Ana Bratu si sunt prezenti 17 consilieri locali,  absentand motivat domnul Curelea 
Dragos-Constantin si Bojin Simion.
            De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-media locală.
Şedinţa este publică şi lucrările se desfăşoară în limba română.
Secretarul municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, alin.(1) din OUG 
nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal constituită.

                                                              PROIECTUL ORDINII DE ZI

             al sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, din data de 26.04.2023.

1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data
de 26.04.2023.

2.-  Aprobarea  procesului-verbal  al  sedintei  extraordinare  a  Consiliului  Local  al  municipiului
Caransebeş, convocata de indata in  data de  13.04.2023.

3.-  Proiect  de hotarare privind aprobarea  impozitelor  i  taxelor locale aplicabile în municipiulși taxelor locale aplicabile în municipiul
Caransebes pe anul 2024.

                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

4.- Proiect de hotarare  privind aprobarea   Planului Urbanistic Zonal ,, Construire hala industriala
pentru  productie  si  depozitare  cu  anexele  aferenta",    amplasat  in  extravilanul   municipiului
Caransebes,  strada VF. Gugu,  beneficiar SC TMD FRICTION ROMANIA SRL.

                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.2

5.- Proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru lucrarea  ,,LOCUINTE",
situat  partial  in  intravilanul  municipiului  Caransebes,  strada Godeanu,   beneficiari  Szladek  Ioan
Francisc, Szladek Wilhelm si Bogdan Christina Maria.



                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.2

6.-  Proiect  de  hotarare  privind modificarea Anexei  2-  Lista  cu  denumirea si  amplasarea statiilor
destinate transportului public de calatori in municipiul Caransebes la HCL nr. 97/30.03.2016 privind
Regulamentul serviciului de transport public local de persoane in municipiul Caransebes.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                            Prezintă: Comisia de specialitate nr.3

  7.- Proiect de hotărâre privind acordarea Titlului de Cetatean de Onoare al municipiului Caransebes,
domnului Bistrian Claudiu- Cosmin.

                                                           Iniţiator: Viceprimarul municipiului Caransebes
                                                Prezintă: Comisia de specialitate nr.4

  8.- Proiect de hotărâre privind  modificarea Organigramei Aparatului de specialitate al Primarului
municipiului Caransebes.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 5

  9.-  Proiect  de  hotărâre  privind  transformarea  unei  functii  contractuale  de  executie  vacanta  de
consilier II , la atelierul siguranta rutiera, administrativ si aprovizionare din cadrul Serviciului Pubilc
Intretinere si Reabilitare in functia contractuala de executie vacanta de muncitor calificat I.

   Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

10.- Proiect de hotărâre privind  transformarea functiei publice  de consilier  clasa I, grad profesional
principal de la Compartimentul Juridic si resurse umane din cadrul Directiei  de Asistenta Sociala
Caransebes,  in functia publica de consilier, clasa I, grad profesional superior.

   Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 5

  11.- Proiect de hotărâre privind privind  completarea HCL nr. 119/30.05.20217 cu privire la aprobarea
Planului de analiza si acoperire a riscurilor  la nivelul municipiului Caransebes.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 5

            Punctul 12. – Întrebări.Interpelari.
Punctul 13.- Diverse.   

Punctul 1. Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş 
din data de 26.04.2023.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 2 proiecte de hotarare: 
 1. Proiect de hotarare privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al 
municipiului Caransebes.
2. Proiect de hotarare privind  modificarea, completarea/actualizarea organigramei  i modificarea și taxelor locale aplicabile în municipiul
statului de personal/func ii din cadrul Spitalului Municipal de Urgen ă Caransebe .ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș. ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș. și taxelor locale aplicabile în municipiul
Domnul Viceprimar retrage punctul 7 de pe ordinea de zi i anume:Proiect de hotărâre privind și taxelor locale aplicabile în municipiul
acordarea Titlului de Cetatean de Onoare al municipiului Caransebes, domnului Bistrian Claudiu- 
Cosmin.



Se supune la vot completarea ordinii de zi cu proiectele mai sus mentionate  i retragerea punctului 7 și taxelor locale aplicabile în municipiul
i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și taxelor locale aplicabile în municipiul

Se supune la vot ordinea de zi cu completarile aduse i se aproba în unanimitate de voturi din cei și taxelor locale aplicabile în municipiul
prezenti.
Punctul 2. Aprobarea procesului-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş, convocata de indata in  data de  13.04.2023.
Se supune la vot procesul- verbal i se aproba cu majoritate  de voturi din cei prezenti i doua abtineri și taxelor locale aplicabile în municipiul și taxelor locale aplicabile în municipiul
din partea domnilor Stefaroi Iulian - Vlad i Cristescu Codruta - Corina.și taxelor locale aplicabile în municipiul
Punctul  .3. Proiect  de  hotarare  privind aprobarea  impozitelor  i  taxelor  locale  aplicabile  înși taxelor locale aplicabile în municipiul
municipiul Caransebes pe anul 2024.
Domnul Paica Simion precizeaza ca, rata inflatiei este de 13,8 % si doreste ca si in alte orase, sa
o reducem.
Doamna Schragner Daniela,  Sef Serviciu Impozite si Taxe spune ca rata inflatiei  nu poate fi
micsorata. La art.491 din Codul Fiscal  ne spune ca trebuie sa aprobam prin hotarare de Consiliu
Local,  indexarea  impozitelor  si  taxelor  locale.  Avem  la  mape  si  Comunicatul  de  presa  al
Institutului National de Statistica care spune ca rata este de 13,8 %.
Domnul Dascalu Valentin spune ca rata inflatiei nu se poate modifica.
Domnul Primar precizeaza ca se pot modifica impozitele si taxele locale, dar nu rata inflatiei.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezen i.ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș.
Punctul 4. Proiect de hotarare privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal ,, Construire hala 
industriala pentru productie si depozitare cu anexele aferenta",   amplasat in extravilanul  municipiului
Caransebes,  strada VF. Gugu,  beneficiar SC TMD FRICTION ROMANIA SRL.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba cu majoritate de  voturi din cei prezen i cu 16 ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș.
voturi pentru, iar domnul Purdescu Alin-Sebastian nu voteaza..
Punctul 5. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru 
lucrarea  ,,LOCUINTE", situat partial in intravilanul municipiului Caransebes, strada Godeanu,  
beneficiari Szladek Ioan Francisc, Szladek Wilhelm si Bogdan Christina Maria.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezen i.ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș.
Punctul 6.  Proiect de hotarare privind modificarea Anexei 2- Lista cu denumirea si amplasarea 
statiilor destinate transportului public de calatori in municipiul Caransebes la HCL nr. 97/30.03.2016 
privind Regulamentul serviciului de transport public local de persoane in municipiul Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezen i.ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș.
Punctul 7. Retras.
Punctul 8. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei Aparatului de specialitate al 
Primarului municipiului Caransebes.
Domnul Primar propune ca amendament: Compartimentul indrumare si control asociatii de 
proprietari infiintat in organigrama in subordinea Serviciului Patrimoniu si Protectia Mediului al 
Directiei Strategii Dezvoltare Protectia Mediului sa fie infiintat in subordinea directa a Primarului 
municipiului Caransebes, in vederea asigurarii eficientizarii activitatii acestui compartiment.
Este prea incarcata organigrama la acest serviciu si nici nu prea are legatura cu cei din serviciu.
Cei de la Resurse Umane care au intocmit acest proiect de hotarare l-au inclus aici la acest serviciu de
patrimoniu, dar am considerat ce este un serviciu distinct si ca are un carcter separat.
Domnul Paica Simion spune ca la Politia Locala este schimbata denumirea  in Directia Politia Locala.
Domnul Primar spune ca asa a si functionat pana in 2020, ulterior cand am redus organigrama am 
transformat- o in Serviciu, cu Sef Serviciu, dar dupa 2 ani  consider ca numarul de politisti locali 
trebuie suplimentat, conform ultimului recensamant suntem 20.000 de locuitori, 21.000 chiar, si atunci 
am considerat inca 4 noi posturi  plus sef, plus director, ar fi oportun  pentru momentul acesta.
Domnul Paica Simion intreaba referitor la domnul Bojin Florin, care este sef acum, ce functie are?
Domnul Primar spune ca este sef serviciu in momentul de fata si se infiinteaza un post de director la 
care orice persoana care intruneste conditiile de concurs se poate inscrie, inclusiv domnul Florin 
Bojin. El a si fost director si se poate califica pentru aceasta functie.



Domnul Paica spune ca la acest punct se va abtine pentru ca avem un sef si infiintam un post ca sa 
avem alt director.
Domnul Primar spune ca sunt exact 1 politist la 1000 de locuitori cat prevede legea politiei locale.
In momentul de fata sunt subdimensionati, cu atat mai mult, sunt politisti locali in concediu medical  si
de asemenea sunt probleme si la cei care se apropie de varsta de pensionare si atunci elasticizam un 
pic.
Domnul Pasat Aurel intreaba daca totusi se mareste personalul de la politia locala, in una din sedinte 
domnul Schinteie Petru semnala marirea gradului de infractionalitate in scoli. Intreb , prin marirea 
personalului de la politie, vom incheia contracte cu aceste scoli in vederea efectuarii pazei in licee?
Domnul Primar spune ca, politia locala nu efectueaza paza in scoli, probabil va referiti la S.C POL-
COM S.R.L sau la alte firme de paza care pot presta acest serviciu, politia locala are activitate de 
control.
La scoala, problema actuala este ca, scolile isi asigura in regie proprie paza prin diverse firme private
care ofera un pret accesibil, S.C POL-COM S.R.L nu va fi competitiv din acest punct de vedere, care 
este societatea Consiliului Local. Noi nu lucram cu S.C POL-COM S.R.L,  pentru ca pretul oferit de o 
anumita societate a fost sub pretul S.C POL-COM S.R.L, pentru ca acestia au tot felul de facilitati. 
Daca doriti sa facem o licitatie pentru paza in scoli nu ne garanteaza nimeni ca S.C POL-COM S.R.L. 
va fi castigator.
Domnul Schinteie Petru spune ca Politia Locala poate sa faca  un protocol cu scoala pentru control, 
nu de paza.
Doamna Cristescu Codruta spune ca  avem acest protocol chiar si cu Politia Nationala, care vin 
periodic.
Domnul Schinteie Petru spune  ca politia locala vine  in control mai putin. 
Doamna Cristescu Codruta spune ca nu vin mai putin, vin chiar regulat.
Domnul Schinteie spune  ca ar trebui sa fie si femei angajate pentru ca, de control era vorba, avem 
nevoie si de femei.
Doamna Bistrean Sanda spune ca prima parte, cea cu amendamentul este de acord cu ea, dar cealalta,
nici ea nu vede rostul sa mai platim inca un director in plus, mai bine angajam doi sau trei politisti in 
plus.
Domnul Primar spune ca ideea este ca nu va mai fi sef serviciu, va fi director.
Doamna Bistrean Sanda intreaba despre cel care este acum sef, ce se intampla cu el?
Domnul Primar spune ca nu va mai ramane.
Se supune la vot amendamentul adus de domnul Primar si se aproba cu unanimitate de voturi din cei 
prezenti.
Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul adus si se respinge cu 8 voturi pentru din 
partea domnilor Dascalu Valentin, Sabadis Ionel-Adreian, Schinteie Petru, Stefaroi Iulian-Vlad, 
Boncia Natalia-Cosmina, Pasat Aurel, Cristescu Codruta-Corina si Corduneanu Marian si 9 abtineri 
din partea domnilor Bistrean Sanda-Ionela, Dragomir Cristian-Eugen, Ponetchi Maria, Todorescu 
Lazar, Rafa Vasile-Iulian, Craciunescu Emanuela-Iconia, Purdescu Alin-Sebastian, Paica Simion si 
Pasere Felician-Ionel.
Punctul 9. Proiect de hotărâre privind transformarea unei functii contractuale de executie vacanta de 
consilier II , la atelierul siguranta rutiera, administrativ si aprovizionare din cadrul Serviciului Pubilc 
Intretinere si Reabilitare in functia contractuala de executie vacanta de muncitor calificat I.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 10. Proiect de hotărâre privind  transformarea functiei publice  de consilier  clasa I, grad 
profesional principal de la Compartimentul Juridic si resurse umane din cadrul Directiei de Asistenta 
Sociala  Caransebes,  in functia publica de consilier, clasa I, grad profesional superior.
Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și taxelor locale aplicabile în municipiul
Punctul 11. Proiect de hotărâre privind privind  completarea HCL nr. 119/30.05.20217 cu privire la 
aprobarea Planului de analiza si acoperire a riscurilor  la nivelul municipiului Caransebes.



Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și taxelor locale aplicabile în municipiul
 Punctul 1 peste ordinea de zi. Proiect de hotarare privind aprobarea Inventarului bunurilor care 
alcatuiesc domeniul privat al municipiului Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și taxelor locale aplicabile în municipiul
Punctul 2 peste ordinea de zi. Proiect de hotarare privind  modificarea, completarea/actualizarea 
organigramei  i modificarea statului de personal/func ii din cadrul Spitalului Municipal de Urgen ă și taxelor locale aplicabile în municipiul ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș. ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș.
Caransebe . și taxelor locale aplicabile în municipiul
I se da cuvântul domnului manager Adrian Dumbravă, care precizeaza:
În proporţie de 99 la sută, în această organigramă este vorba despre transformarea unor posturi. Doar
un post se cere înfiinţat, la Compartimentul Terapie Intensivă, iar în rest, în spate sunt solicitări ale 
medicilor, cu număr de pacienţi care se prezintă, şi necesitatea e obiectivă. Tot ceea ce este în acest 
proiect de hotărâre a fost şi în precedentele două organigrame care n-au trecut în şedinţele de consiliu 
local, o parte chiar nemairegăsindu-se aici, deoarece între timp s-au rezolvat. Cele mai multe sunt 
transformări de posturi într-o categorie inferioară, care aduc economie la fondul de salarii, iar unele 
transformări sunt motivate prin aceea că, pe categoria respectivă, ca să spun aşa, am avut un post 
liber de medic primar, am organizat concursul o dată sau de două ori, nu s-a prezentat nimeni, şi 
atunci am trecut la un nivel inferior, medic specialist. Altfel spus, e o transformare de sus în jos. Mai 
sunt şi unele posturi care sunt mutate dintr-un compartiment în altul. Ele au fost un pic împrăştiate, şi 
am făcut Resursele umane ca atare, Financiarul ca atare, economiştii stau acolo, nu mai stau la 
Transport şi la Aprovizionare, pentru că ei funcţionau acolo, dar făceau munca efectiv în altă parte, şi 
atunci am zis să fie şi scriptic în concordanţă cu realitatea”, le-a spus Adrian Dumbravă consilierilor 
locali.
Este vorba despre un gest care preîntâmpină măsurile de austeritate pe care intenţionează să le ia 
guvernul, respectiv blocarea unor posturi, aşa-numita „îngheţare” a angajărilor la stat. Acest lucru nu
înseamnă că respectivele posturi vor şi fi scoase imediat la concurs, pentru că spitalul a funcţionat 
până acum şi fără ele.
Doamna Bistrean Sanda întreabă dacă s-a discutat acest proiect i în Consiliul de Administratie?și taxelor locale aplicabile în municipiul
Domnul Manager spune ca da, de mai multe ori. 
Doamna Boncia Natalia spune ca în ultimile luni nu s-a discutat.
Domnul Manager spune ca s-a discutat acum 6, 7 luni.
Domnul Corduneanu Marian spune ca avem doua posturi de asistente la sec ia de ginecologie, se ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș.
transforma în cadrul sec iei i intreaba dacă postul de pe ATI este cuprins în buget ?ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș. și taxelor locale aplicabile în municipiul
Domnul Manger spune ca, în cadrul sec iei se transforma, nu se angajeaza, iar postul de la ATI nu a ții din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Caransebeș.
fost bugetat pentru ca este plătit de DSP.
Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și taxelor locale aplicabile în municipiul
Punctul 12. Întrebări.Interpelari
Punctul 13.Diverse.
Domnul Schinteie Petru intreaba cum stam cu veniturile la Spital?
Domnul Manager Adrian Dumbrava spune ca  săptămânal primeste situaţia financiară a spitalului, 
aşa că  în 25 aprilie, datoriile integrale ale unităţii noastre au fost de 10.656.207 lei. Disponibil în 
cont, bani pe care îi putem folosi şi chiar o să-i folosim în curând, când se fac plăţi, 2.626.793 de lei. 
Diferenţa care rămâne, datoria efectivă, este de 8.029.414 lei. De reţinut că obligaţiile, în cuantum de 
vreun milion şi jumătate de lei în fiecare lună, sunt plătite. Eu am preluat spitalul în aprilie 2021 cu 
12.800.000 de lei datorii, plus un milion şi jumătate către bugetul de stat, deci vreo 14 milioane de lei. 
Aşa cum am mai spus în ultima şedinţă la care am participat, în ianuarie, de când suntem decontaţi la 
realizare, deci în ianuarie, februarie şi martie, pentru că aprilie nu s-a terminat, avem un excedent, şi 
este meritul tuturor medicilor, eu am făcut doar presiune, le-am dat bugete pe secţie, majoritatea sunt 
pe plusuri majore, mai avem încă secţii care sunt pe minus, şi care au termene, iar la sfârşitul lui 
aprilie tragem linie şi vedem ce măsuri luăm. Dar lucrurile merg bine, avem un excedent de 700.000-
800.000 de lei în fiecare lună, care s-a dus pe plata datoriilor.
Domnul Dragomir Cristian-Eugen spune ca transferul medicilor din primar in specialist este bun, 



avem nevoie de medici tineri.
Propunerea mea este sa aprobam un Regulament de acordare al Titlului de Cetatean de Onoare al 
municipiului Caransebes, pe care sa-l faceti dumneavoastra consilierii pentru ca sa nu se mai ajunga 
in astfel de situatii.
Domnul Primar spune ca este de acord cu acest regulament si propune ca acest vot la persoana sa fie 
secret.
Doamna Bistrean Sanda considera ca este o lipsa de respect fata de persoanele propuse. 
Domnul Viceprimar spune ca domnul Bistrian Claudiu este campion national si ca  merita acest titlu.
Domnul Dragomir Cristian-Eugen  spune ca a adus peste 250 compioni nationali, cu 100 de elevi si 
nici unul nu este cetatean de onoare.
Domnul Pasat Aurel solicita sprijin din partea SPIR si SVSU pentru curatarea santurilor de desecare 
care au fost astupate in urma inundatiilor.
Domnul Primar spune ca s-a intervenit dar multe dintre ele sunt pe terenuri private, alti cetateni ne 
lasa sa intram in interiorul gospodariilor dar altii nu.
Domnul Corduneanu Marian intreaba ce se intampla cu dezinsectia si ca pe strada Zlagnei a fost un 
limitator de viteza si s-a luat.
Domnul Primar spune ca dezinsectia este in procedura de achizitie.
Domnul Paica Simion intreaba cand se baga gazul in Valea Cenchii?
Domnul Bogdea Constantin spune ca asa este ordinul, gazul este doar pana in anumite puncte, iar 
cetatenii vor trebui pe cheltuiala lor sa faca solicitare la Del Gaz  pentru racordare.
Domnul Primar spune ca daca toti cetatenii ar face o solicitare la comun, ar fi mai ieftin.
Domnul Corduneanu Marian intreaba despre incasarile de la Ruga?
Domnul Primar spune ca nu stie suma incasata, dar a costat cam 300.000 lei.
Domnul Simion Paica  multumeşte colegilor consilieri pentru prezenţă, apoi declară închise lucrările 
şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora  15.10, drept pentru care s-a încheiat prezentul 
proces- verbal într-un singur exemplar.

                                           PRESEDINTE DE SEDINTA,
                                           LS. Consilier, Simion Paica

                                                                                                 CONTRASEMNEAZA,
                                                                            SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI
                                                                                                   CARANSEBES

                                                                                                        Ana Bratu

                                                          INTOCMIT

                                                     Vetuta Dumbrava


